
WARNINGS 

 

IC 
1. This device complies with Industry Canada RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: 
(1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired 
operation of the device. 
2. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the 
equipment. 
This equipment complies with ISED RF radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. 
 
1.Le présent appareil est conforme aux CNR d’Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L’exploitation est autorisée aux 
deux conditions suivantes: 
(1) l’appareil ne doit pas produire de brouillage, et. (2) l’utilisateur de l’appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le 
brouillage est susceptible d’en compromettre le fonctionnement. 
2. Les changements ou modifications non expressément approuvés par la partie responsable de la conformité peuvent annuler le droit de 
l'utilisateur à utiliser l'équipement. 
Cet appareil est conforme aux limites d'exposition de rayonnement RF ISEDC établiespour un environnement non contrôlé. 

 


